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Summary

        
In a premature infant documented to have oesophageal atresia laparotomy revealed the additional findings of segmental dilatation of the small intestine as well as duodenal atresia, the coincidental occurrence of which is extremely rare. Resection of the dilated segment was performed with end-to-end one-layer anastomosis and side-to-side duodeno-duodenostomy and a feeding gastrostomy was created. Three months later end-to-end oesophago-oesophagostomy was successfully performed via a right thoracotomy. During the 8 years since then the child's growth and development have been normal.


      
        
Zusammenfassung

        
Bei einem frühgeborenen Säugling mit angeborener Ösophagusatresie wurden zusätzlich eine segmentale Dilatation des Dünndarms und eine Duodenalatresie festgestellt, eine Koinzidenz von hoher Seltenheit.


        
Es wurde eine Resektion des erweiterten Segmentes mit End-zu-End-Anastomose und eine Duodeno-Duodenostomie durchgeführt sowie eine Gastrostomie angelegt.


        
3 Monate später wurde eine End-zu-End-Ösophago-Ösophagostomie durch eine rechtsseitige Thorakotomie vorgenommen.


        
Die Entwicklung und das Wachstum des Kindes waren in den folgenden 8 Jahren normal.


      

Key words:

Segmental dilatation of small intestine - Oesophageal atresia - Duodenal atresia
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